

May 29, 2008

Le 29 mai 2008

Coram: McLachlin C.J. and Fish and Rothstein JJ.

Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Fish et Rothstein

**BETWEEN:**

**ENTRE :**

Paul A. Hergott

Paul A. Hergott

Applicant

Demandeur

- and -

- et -

Karley Bovingdon, Kaylin Bovingdon and Lindsey Bovingdon, infants under the age of 18 years by their Litigation Guardian, Carolyn Bovingdon, Tim Bovingdon and Carolyn Bovingdon, personally and Marilyn Walsh

Karley Bovingdon, Kaylin Bovingdon et Lindsey Bovingdon, mineures âgées de moins de 18 ans représentées par leur tutrice à l'instance, Carolyn Bovingdon, Tim Bovingdon et Carolyn Bovingdon, à titre personnel et Marilyn Walsh

Respondents

Intimés

**AND BETWEEN:**

**ET ENTRE :**

Karley Bovingdon, Kaylin Bovingdon and Lindsey Bovingdon, infants under the age of 18 years by their Litigation Guardian, Carolyn Bovingdon, Tim Bovingdon and Carolyn Bovingdon, personally and Marilyn Walsh

Karley Bovingdon, Kaylin Bovingdon et Lindsey Bovingdon, mineures âgées de moins de 18 ans représentées par leur tutrice à l'instance, Carolyn Bovingdon, Tim Bovingdon et Carolyn Bovingdon, à titre personnel et Marilyn Walsh

Applicants

Demandeurs

- and -

- et -

Paul A. Hergott

Paul A. Hergott

Respondent

Intimé

JUDGMENT

The applications for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C46216, 2008 ONCA 2, dated January 7, 2008, are dismissed with costs to the respondents.

JUGEMENT

Les demandes d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C46216, 2008 ONCA 2, daté du 7 janvier 2008, sont rejetées avec dépens en faveur des intimés.

C.J.C.  
J.C.C.